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ПРОТОКОЛ № 5 

 

24.11.2016     м. Черкаси      

 

Засіданнягромадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 

 

Головагромадської ради:Глєбов Є. М. 

Секретар: Овчарова Т. М.  

 

Присутні: 

члени громадської ради (відповідно до розпорядження обласної державної 

адміністрації від 26.09.2016 № 493):Басок С. А., Бєляєва С. С., Воронкін В. О., 

Гичка А. М., Земляков Ю. О., Ільєв А. В., Каменецький В. В.,Каюк О. О., 

Керей В. І., Клиновий О. М., Лавріненко О. П., Лимаренко-

Полянський В. О.,Лисенко О. В., Науменко В. П., Піднебесний Ю. Д., Сухін С. А., 

Теліженко Т. М., Тимарський О. С., Фоміна Н. М., Халамейдик О. В., 

Халявка П. М., Харченко О. М., Циганок О. А., Чернявський П. О. 

 

Запрошені: 

заступник голови – керівник апарату облдержадміністрації Овчаренко С. М., 

директор Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації Демиденко С. М., заступник 

начальникауправління – начальник відділу охорони культурної спадщини, 

музейної справи, національностей та з питань релігій управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації Суховий М. О., заступник 

начальника управління охорони здоров’я облдержадміністрації Найдан О. В., 

заступник директора Департаменту – начальник управління планування 

регіонального розвитку Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації Даниленко С. М., директор Департаменту охорони здоров’я 

та медичних послуг Черкаської міської ради Стадник О. М., т.в.о. начальника 

ГУНП в Черкаській області – начальник слідчого управління Кожухівський В. О., 

головний лікар КЗ «Третя Черкаська міська лікарня швидкої медичної допомоги» 

Черкаської міської ради Федорук О. Л., координатор проекту КМГО «Молода 

Черкащина» Черкаської області Феофілова В. В., голова територіальної громади 

с. Червона Слобода Черкаського району Гузь В. В., голова громадської організації 

«Черкаський союз учасників АТО» Колісник О. М. 

 

Порядок денний: 

1. Розгляд питань щодо внесення змін до рішень Черкаської міської ради  про 

відміну здійсненнядопорогових закупівель товарів, робіті послуг із 

застосуваннямелектронної системи закупівельProzorro у м. Черкаси. 

2. Розгляд питань роботи комунальних закладів охорони здоров’я в 

проблематиці отримання якісних медичних послуг населенням, а також щодо 

можливих зловживань у діяльності комунального закладу «Третя Черкаська  
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міська лікарня швидкої допомоги Черкаської міської ради» та прийняття рішення 

за зверненням Бєляєвої С.С. 

3. Розгляд питань щодо роботи комунального закладу «Черкаський обласний 

центр медико-соціальної експертизи охорони здоров’я Черкаської обласної ради» 

в проблематиці отримання якісних послуг та щодо можливих зловживань у 

діяльності комунального закладу. 

4. Розгляд питань щодо можливих зловживань під час досудового 

розслідування по кримінальним провадженням № 12013250040005265 - заявник 

Матюша В. М. щодо знищення його майна шляхом підпалу; 

№ 12016251010008036 - заявник Басок С.А. за фактом його побиття; за заявою 

Ільєва А. В. щодо можливих зловживань у сфері закупівель товарів і робіт під час 

встановлення енергоощадних вікон у школах № № 18, 34 та під час проведення 

робіт по встановленню дорожнього освітлення по вул. В. Чорновола; а також за 

зверненням Перетятько Т. В. щодо незадовільної роботи Корсунь-

Шевченківського ВП ГУНП у Черкаській області. 

5. Доповідь члена постійної комісії з екологічних питань Фоміної Н. М. по 

питанню будівництва Канівської ГАЕС. 

6. Доповідь члена комісії з гуманітарних питань Сухіна С. А. щодо 

проблемних питань музею ім. І.С. Нечуя Левицького, с. Стеблів Корсунь-

Шевченківського району та шляхів їх вирішення. 

7. Доповідь члена постійної, волонтерського руху Олександра Лавриненко 

щодо результатів проведення круглогостолу 10.11.2016 року для внутрішньо 

переміщених осіб і спеціалістів управлінь  праці та соціального захисту 

населення. 

8. Доповідь голови постійної комісії з гуманітарних питань Теліженка Т. М. 

щодо проведених заходів з нагоди Дня Гідності та Свободи 21 листопада 

2016 року у м. Черкаси та області. 

9. Виступ заступника голови Черкаської ОДА Березаня Я. Г. по питаннях, 

пов’язаних з фінансуванням проектів розвитку області з державного фонду 

регіонального розвитку, децентралізації та майбутніх виборів у об’єднаних 

територіальних громадах. 

10. Виступ Голови Громадської ради щодо необхідності входження членів 

Громадської ради до складу комісій та робочих груп при державних органах та 

органах місцевого самоврядування міста Черкаси та області. 

11. Різне. 

12. Визначення дати та часу наступного засідання Громадської ради. 

 

До початку засідання Громадської ради голова територіальної громади 

с. Червона Слобода Черкаського району Гузь В. В. поінформував присутніх про 

те, що на ділянці дороги Канів – Черкаси – Чигирин, що проходить через 

с. Червона Слобода Черкаського району постійно відбуваються ДТП, що 

призводять до травмування та загибелі людей. Також Гузь В. В. звернувся з 

проханням до членів Громадської ради посприяти мешканцям села у вирішенні 

питання облаштування цієї аварійно-небезпечної ділянки дороги світлофорами, 

відповідними пішохідними переходами та належнимосвітленням. 
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В ході обговорення цього питання т.в.о. начальника ГУНП в Черкаській 

області Кожухівський В. О. зазначив, що дійсно на цій ділянці дороги випадки 

травмування та смерті людей непоодинокі і по всім цим трагічним випадкам 

ведеться досудове слідство. Також він запевнив присутніх, що до часу належного 

освітлення та встановлення світлофорів по вулиці Чигиринській, с. Червона 

Слобода поліція забезпечить посилене патрулювання нарядами поліції цієї 

небезпечної ділянки траси. 

За наслідками обговорення Громадська радавирішилазвернутися до всіх 

профільних організацій та установ щодо вирішення ними питання освітлення та 

встановлення світлофорів по вулиці Чигиринській, с. Червона Слободавже до 

кінця цього року.З метою оперативного реагування на цю ситуацію на наступне 

засідання запросити голову райдержадміністраціїЧеркаського району та 

головусела Червона Слобода. Відповідальними за вивчення цього питання та 

підготовку зверненнявизначити голову постійної комісії з питань розвитку 

територій, житлово-комунального господарства, ОСББ та 

енергозбереженняКлинового Олександра Миколайовича та Харченка Олега 

Миколайовича. 

Голосували: «за» – 23. Рішення прийнято. 

 

1. По першому питанню слухали: 

Феофілову В. В., якапоінформувала, що 17.11.2016 рішенням Черкаської 

міської ради було відмінено здійснення допорогових закупівель товарів, робіт і 

послуг із застосуванням електронної системи закупівель Prozorro у м. Черкасах; 

запропонувалачленам Громадської ради підтримати ініціативу 

громадськості щодо зупинення зазначеного рішення Черкаської міської ради та 

відновлення контролю за закупівлями з метою зменшення вірогідності корупції. 

Виступили: 

Халамейдик О. В. підтримав пропозицію Феофілової В. В. 

Вирішили: 

Звернутися до міського голови м. Черкаси щодо відновлення контролю за 

державними закупівлями.  

Визначити відповідальними голову постійної комісії з економічних питань 

Ільєва Андрія Валерійовича та Халамейдика Олександра Володимировича. 

Голосували:«за» – 22, «проти» – 1, «утрималися» – 1. Рішення прийнято. 

 

2. По другому питанню слухали: 

Бєляєву С.С., яка поінформувала, що підготовлено текст звернення 

міському голові м. Черкаси. 

Виступили: 

Федорук О. Л. поінформував про роботу комунального закладу «Третя 

Черкаська міська лікарня швидкої допомоги Черкаської міської ради» та 

проблемні питання в діяльності закладу щодо отримання якісних медичних 

послуг населенням. Витрати на 1 пацієнта за добу складають 12 грн. на лікування, 

5 грн. на харчуванняпри тому, що звичайні норми витрат на харчування – 52 грн. 
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за добу. Також повідомив, що при Черкаській міській раді створено комісію, яка 

розглядає питання збільшення витрат на харчування до 20-30 грн. 

Глєбов Є. М., який запропонував підготувати звернення щодо перегляду 

норм харчування. 

Стадник О. М. повідомив, що потреби в фінансуванні значно перевищують 

обсяги, що виділяються;дефіцит коштів виник у зв’язку з передачею видатків на 

утримання закладів охорони здоров’я з державного до місцевих 

бюджетів;пріоритетність фінансування визначають депутати.  

Вирішили: 

Постійній комісії з соціальних питань долучитися до вирішення питання 

щодо отримання якісних медичних послуг населенням, на наступне засідання 

Громадської ради підготувати пропозиції щодо поліпшення ситуації у 

комунальних закладах охорони здоров’я.Виступити з ініціативою до міського 

голови про перегляд норм на харчування та лікування та створення комісії з 

перевірки закладів охорони здоров’я щодо інфраструктури, санітарно-гігієнічних 

умов, інженерних комунікацій. Направити колективне звернення Черкаській 

міській раді. 

 

Відповідальні – Керей В’ячеслав Іванович, БєляєваСвітлана Станіславівна, 

МатюшаВолодимир Миколайович, Циганок Оксана Анатоліївна. 

Голосували:«за» – 24. Рішення прийнято. 

 

3. По третьому питанню слухали: 

Керея В. І., який повідомив, що він не володіє фактами зловживань чи 

неправомірного надання інвалідності посадовими особами КЗ «Черкаський 

обласний центр медико-соціальної експертизи охорони здоров’я Черкаської 

обласної ради». 

На запитання Глєбова Є. М. чому за відсутності реальних фактів та звернень 

громадян про зловживання він ініціював до розгляду Громадською радою 

цепитання та чому він взагалі непідготовлений до цього питання ясної відповіді 

від Керея В.І. не надійшло. 

Теліженка Т. М., який повідомив, що проблем в отриманні послуг у 

КЗ «Черкаський обласний центр медико-соціальної експертизи охорони здоров’я 

Черкаської обласної ради» в учасників бойових дій немає. 

Виступили: 

Колісник О. М., якийзапропонував провести спільне засідання 

Координаційної ради учасників АТО в Черкаській області таГромадської ради. 

Кожухівський В. О., який зазначив, що заяв та кримінальних проваджень по 

фактам вимагання неправомірної вигоди на цей час немає. 

Враховуючи вкрай незадовільне підготування розгляду питання щодо 

роботи комунального закладу «Черкаський обласний центр медико-соціальної 

експертизи охорони здоров’я Черкаської обласної ради» в проблематиці 

отримання якісних послуг та щодо можливих зловживань у діяльності 

комунального закладуКереєм В. І. та Матюшею В. М., 

Вирішили: 
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Зняти з порядку денного розглядцього питання. 

 

Голосували:«за» – 22, «утрималися» – 2. Рішення прийнято. 

 

4. По четвертому питанню слухали: 

Баска С. А., який звернувся з запитанням до Кожухівського В. О. в якому 

стані перебуває розслідуванняпо кримінальному провадженню 

№ 12016251010008036 за фактом його побиття. 

Виступили: 

Кожухівський В. О., який повідомив, що по кримінальному провадженню 

№ 12016251010008036 за фактом побиттяБаска С. А.проводиться досудове 

слідство, кримінальне провадження№ 12013250040005265 - заявник 

Матюша В. М. щодо знищення його майна шляхом підпалу закрито у зв’язку з 

відсутністю складу злочину. За заявою Ільєва А. В., щодо можливих зловживань у 

сфері закупівель товарів і робіт під час встановлення енергоощадних вікон у 

школах № № 18, 34 та під час проведення робіт по встановленню дорожнього 

освітлення по вул. В. Чорновола, повідомив, що Черкаською 

місцевоюпрокуратурою відносно посадових осіб Черкаської міської ради 

порушено кримінальне провадження № 42016251010000052 за ознаками 

кримінального правопорушення, передбаченого ст. 191 КК України 

«Привласнення, розтрата майна або заволодіння ним шляхом зловживання 

службовим становищем». За зверненням Перетятько Т. В. щодо незадовільної 

роботи Корсунь-Шевченківського ВП ГУНП у Черкаській області повідомив, що 

вказана справа буде взятаним особисто на контроль, а матеріали справи будуть 

передані до суду у можливі найкоротші строки. 

Вирішили: 

Доручити Землякову Ю. О. зконтактувати з Кожухівським В. О. 

щодозвернення Перетятько Т. В.  

 

5. По п’ятому питанню слухали: 

Фоміну Н. М., яка поінформувала, що на цей час проводиться підготовка до 

круглого столу щодо будівництва Канівської ГАЕС за участі депутатів, науковців, 

запропонувала членам Громадської ради зібратися та обговорити питання. 

Виступили: 

Овчаренко С. М. запропонував включити до складу робочої групи з 

вивчення питань, пов’язаних з будівництвом Канівської ГАЕС, двох 

представників від Громадської ради. 

Вирішили: 

Рекомендувати до складу робочої групи з вивчення питань, пов’язаних з 

будівництвом Канівської ГАЕС, від Громадської ради –Баска С. А. та 

Фоміну Н. М. 

 

6. По шостому питанню слухали: 

Сухіна С. А., який повідомив, що в літературно-меморіальному музеї 

І. С. Нечуя-Левицького в с. СтеблевіКорсунь-Шевченківського районуна балансі 
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перебуває будівля, яказгоріла; висловив пропозиції щодо шляхів вирішення 

проблемного питання, зокрема запропонував Кожухівському В. О. взяти на 

контроль розслідування цієї пожежі для встановлення винних осіб, а Громадській 

раді прийняти рішення щодо звернення до облдержадміністрації пропроведення 

службового розслідування щодо визначеннярозміру завданих громадізбитків. 

Вирішили: 

Підтримати пропозицію Сухіна С. А., відповідальними за вивчення цього 

питання та підготовку звернення визначити голову постійної комісії з 

гуманітарних питань Теліженка Т. М.та підготувати відповідні звернення щодо 

підпалів, відповідальний – Сухін С. А. 

 

Голосували:«за» – 15.Рішення прийнято. 

 

7. По сьомому питанню слухали: 

Лавріненка О. П., який поінформував, що за результатами проведення 

10.11.2016 круглого столу для внутрішньо переміщених осіб і спеціалістів 

управлінь праці та соціального захисту населенняним буде підготовлено та 

надіслано Громадській раді для ознайомлення текст звернення до Кабінету 

Міністрів України і Міністерства соціальної політики України. 

 

8. По восьмому питанню слухали: 

Теліженка Т. М., який поінформував, що за результатамизасідання постійної 

комісії з гуманітарних питань (протокол № 1 від 11.11.2016) було напрацьовано 

пропозиції проведення заходів доДня Гідності та Свободи21 листопада 2016 року 

та надіслано управлінню культури та взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації. 

З нагоди Дня Гідності та Свободи в області проведено меморіальні заходи, в 

обласному художньому музеї презентовано виставку «Білорусь з Україною в 

серці» тощо. 

 

9. По дев’ятому питанню слухали: 

Даниленка С. М., який повідомив, що інформацію щодо фінансування 

проектів розвитку області з державного фонду регіонального розвитку, 

децентралізації та майбутніх виборів у об’єднаних територіальних громадах буде 

надіслано Громадській раді на електронну адресу для розгляду. 

 

10. По десятому питанню слухали: 

Глєбова Є. М., який запропонував членам Громадської ради активно 

долучатися до роботи комісій та робочих груп при державних органах та органах 

місцевого самоврядування міста Черкаси та області йповідомив, що на сьогодні 

представники Громадської ради увійшли до складу:  

конкурсної комісії для відбору кандидатів на зайняття вакантних посад 

державної служби категорії «Б» структурних підрозділів облдержадміністрації, 

призначення на які здійснюється головою облдержадміністрації;  



7 
 

регіональної комісії з оцінки та конкурсного відбору інвестиційних програм 

та проектів Черкаської області, які можуть фінансуватися за рахунок коштів 

державного фонду регіонального розвитку; 

конкурсної комісії по відбору соціальних проектів неурядових організацій;  

конкурсної комісії по відбору кандидатів на посаду керівників державних та 

комунальних закладів культури; 

робочої групи з розроблення проекту Стратегії розвитку малого та 

середнього підприємництва в Черкаській області на 2017 – 2020 роки та інших. 

 

11. По одинадцятому питанню слухали: 

Лисенка О. В., який повідомив, що трудовий колектив ДП «Іркліївський 

риборозплідник рослиноїдних риб» (с. Іркліїв Чорнобаївського району) не згоден 

із результатами конкурсу та не допускає на підприємство новопризначеного 

директора Є. Репецького. На сьогодні поданопозовну заявудо суду щодо 

правомірності проведення конкурсу. 

Виступили: 

Науменко В. П. висловив прохання щодоорганізації зустрічі голови 

облдержадміністрації з трудовим колективом підприємства.  

Гичка А. М. запропонував провести конкурс за участю представників 

громадськості, колективу підприємства, облдержадміністрації. 

Вирішили: 

Підготувати лист голові Громадської ради з цього питання, який звернеться до 

голови облдержадміністрації. 

 

Глєбова Є. М., який довів до присутніх, що всі питання порядку денного у 

подальшому мають бути попередньо вивчені у Комісіях. Пропонуючи питання до 

порядку денного, ініціатор має отримати позитивне рішення відповідної Комісії 

та внести на розгляд Громадської ради проект рішення по запропонованому 

питанню. 

 

12. По дванадцятому питанню слухали: 
Глєбова Є. М., який запропонував визначити дату та час чергового засідання 

Громадської ради15.12.2016 о 16.30 год. в каб. № 340 Черкаської ОДА.  

Вирішили: 

Призначити чергове засідання Громадської ради 15.12.2016 о 16.30 год. в 

каб. № 340 Черкаської ОДА.  

 

 

 

Голова громадської ради      Є. Глєбов 

 

 

Секретар         Т. Овчарова 


